
Protokół Nr 18/23
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

z dnia 18 grudnia 2023 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 18 grudnia 2023 r. o godz. 845

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 18 grudnia 2023 r. o godz. 855

Posiedzenie komisji odbyło się w Urzędzie Miasta Sejny

W posiedzeniu wzięło udział 2 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności.

1. Radny Janusz Zabłocki,
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,

Radni nieobecni:
1. Radny Tomasz Korzeniecki.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2. Pan Marek Sznejder - Sekretarz Miasta Sejny. 

Do pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył i jemu przewodniczył -  Pani Paulina Błuszko - Nasewicz –
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Do pkt 2

Pani  Paulina  Błuszko  -  Nasewicz –Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji
Przedstawił proponowany porządek posiedzenia.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi na Burmistrz Miasta Sejny.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia.
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Do pkt 3.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –  Pani Paulina Błuszko - Nasewicz –
przeszła  do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest  rozpatrzenie  skargi  na  Burmistrz
Miasta  Sejny.  Ponownie  wpłynęła  skarga,  która  dotyczy  nieterminowych  odpowiedzi  na
interpelacje. Omówiona i przedstawiona została skarga. Prośba dotyczyła kopii umów, które
dostarczone zostały w bardzo późnym czasie. 

Pan Marek Sznejder - Sekretarz Miasta Sejny – poinformował, że o takie rzeczy radny może
w każdej chwili przyjść i zostanie to udostępnione. 
Pani Paulina Błuszko - Nasewicz – Przewodnicząca Komisji – zajmujemy się tu sprawą w
zakresie przekroczenia terminu. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  ocena  Rady  nie  dotyczy  kwestii
politycznych. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –  Pani Paulina Błuszko - Nasewicz –
uznajemy  skargę  za  zasadną  z  powodu  naruszenia  terminu  na  odpowiedzi  i  udzieleniu
odpowiedzi po terminie. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – Pan Radny miesza kwestie publiczne z
niepublicznymi.  Ja  odpowiadam  za  moich  pracowników.  Radny  ma  prawo  do  dostępu
dokumentów publicznych.  Na sesjach Rady Miasta  punkt  odpowiedzi  jest  bardzo rzadko,
zazwyczaj są tylko pytania.  Odpowiedź została udzielona. 

Pani Paulina Błuszko - Nasewicz – Przewodnicząca Komisji – tak, po dużym przekroczeniu
terminu. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – w tym czasie mieliśmy dużo do pracy,
staraliśmy o różne projekty i dofinansowania. To było można od ręki zrobić. To jest skutek
zwykłego przepracowania pracowników. 

Pani Paulina Błuszko - Nasewicz – Przewodnicząca Komisji – rozumiemy, że nie wynikło to
z złej woli, ale termin został przekroczony. 

Radny Janusz Zabłocki – termin został przekroczony z powodu obciążenia pracowników.

Pani Paulina Błuszko - Nasewicz – Przewodnicząca Komisji – równie dobrze Radny mógł się
zgłosić do Urzędu po kopie umówi jak było to takie ważne. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – kiedyś odpisałem Radnemu, że można o
niektóre rzeczy zapytać i odpowiedz będzie na bieżąco. 

Pani Paulina Błuszko - Nasewicz – Przewodnicząca Komisji – uznajemy skargę za zasadną. 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem skargi jako zasadną. 
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Do pkt 4.

Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  –  Pani  Paulina  Błuszko  -
Nasewicz – przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest sprawy różne. 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych tematów.

Do pkt 5.

Po wyczerpaniu porządku Pani Paulina Błuszko - Nasewicz - Przewodnicząca Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji zamknął posiedzenie.

        Przewodnicząca Komisji 

    Protokołowała:     /-/ Paulina Błuszko - Nasewicz

 /-/  Ewelina Luto
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